

- 1063.** 4 sept. *Le Secrétaire général, Société des Nations, au ministère des Affaires extérieures.* Transmet le texte du télégramme britannique proposant l'ajournement de l'Assemblée et demande si le Canada est d'accord..... 1294
- 1063.** Sept. 4 *Secretary-General, League of Nations to Department of External Affairs.* Transmits text of British telegram proposing postponement of Assembly and asks if Canada agrees..... 1294
- 1064.** 5 sept. *Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures au Secrétaire général, Société des Nations.* Est d'accord..... 1295
- 1064.** Sept. 5 *Secretary of State for External Affairs to Secretary-General, League of Nations.* Agrees to postponement..... 1295
- 1065.** 5 sept. *Le ministre en Belgique au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Signale que Bruxelles a avisé la légation de sa volonté de demeurer neutre..... 1295
- 1065.** Sept. 5 *Minister in Belgium to Secretary of State for External Affairs.* Reports Belgian government has notified Legation of determination to maintain neutrality..... 1295
- 1066.** 5 sept. *Le haut commissaire en Grande-Bretagne au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Dit que les consuls allemands quitteront l'Angleterre en même temps que les consuls britanniques quitteront l'Allemagne..... 1295
- 1066.** Sept. 5 *High Commissioner in Britain to Secretary of State for External Affairs.* Reports that German Consuls cannot leave England until British Consuls leave Germany..... 1295
- 1067.** 5 sept. *Le consul général d'Allemagne au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Proteste contre l'arrestation de ressortissants allemands à Montréal..... 1295
- 1067.** Sept. 5 *German Consul General to Under-Secretary of State for External Affairs.* Protests arrest of German nationals in Montreal..... 1295
- 1068.** 5 sept. *Le consul général d'Allemagne au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Dit qu'il occupera son poste tant que les relations ne seront pas rompues..... 1296
- 1068.** Sept. 5 *German Consul General to Under-Secretary of State for External Affairs.* Indicates intention to occupy post until relations with Germany broken.... 1296
- 1069.** 5 sept. *Le consul général d'Allemagne au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Demande que le consulat à Montréal ne soit plus privé de son courrier..... 1297
- 1069.** Sept. 5 *German Consul General to Under-Secretary of State for External Affairs.* Requests end of refusal to deliver mail to Consulate at Montreal..... 1297
- 1070.** 5 sept. *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au consul général d'Allemagne.* L'avise que l'on étudie la situation des consuls de son pays..... 1298
- 1070.** Sept. 5 *Under-Secretary of State for External Affairs to German Consul General.* Advises that Government is considering position of German Consuls..... 1298
- 1071.** 5 sept. *Mémoire.* Étude des plans de défense par un sous-comité du Cabinet; de l'avis du premier ministre, une force expéditionnaire ne saurait être envisagée avant d'avoir consulté le Parlement..... 1298
- 1071.** Sept. 5 *Memorandum.* Reports Cabinet sub-committee discussion of defence plans; Prime Minister feels Expeditionary Force cannot be considered before Parliament consulted..... 1298
- 1072.** 6 sept. *Le secrétaire aux Dominions au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Décrit la participation à la guerre que l'on attend du Canada..... 1301
- 1072.** Sept. 6 *Dominions Secretary to Secretary of State for External Affairs.* Outlines contributions to war effort desired of Canada 1301
- 1073.** 6 sept. *Le haut commissaire en Grande-Bretagne au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Envoie un mémorandum indiquant les mesures militaires que l'on attend du Canada..... 1302
- 1073.** Sept. 6 *British High Commissioner to Under-Secretary of State for External Affairs.* Encloses memorandum detailing military measures desired of Canada..... 1302